

Certificate of Distributor/ Сертификат Дистрибьютора

January 03, 2014

We, Hyundai Heavy Industries Co., Ltd., Industrial Vehicle Development Dep't - a company organized and existing under the laws of Republic Korea, having its registered office at 1000, Bangeojinsunhwan-doro Dong-Gu, Ulsan, 682-792, Republic of Korea, hereby certify that Company Forklift World Ltd., a company organized and existing under the laws of Russia, having its registered place of business at Russia, 107370, Moscow, Tumensky proezd 3, str. 10 is our official Distributor on the territory of Russia with the rights to supply Hyundai Forklift Trucks and appoint local Dealers on Russian territory.

In accordance with present Certificate, Company Forklift World Ltd. shall maintain and ensure adequate quantities of the working stock of Hyundai Forklift Trucks and spare parts of appropriate items for them to Russian territory, and perform and ensure prompt and workmanlike repair service by trained service personnel for Hyundai Forklift Trucks.

The present Certificate is valid until December 31, 2014.

3 января 2014 г.

Мы, фирма Hyundai Heavy Industries Co., Ltd, Департамент промышленного транспорта, образованы и действуем в соответствии с законодательством Республики Корея. Головной офис зарегистрирован по адресу: 1000, Бангеожинсунхван-доро, Донг-гу, Ульсан, 682-792, Республика Корея. Настоящим удостоверяем, что фирма ООО «Мир погрузчиков» - образованная и действующая в соответствии с законодательством России и зарегистрированная по адресу: Россия, 107370, г. Москва, Тюменский проезд, д. 3, стр. 10, является нашим официальным Дистрибьютором на всей территории России, имеющим право продавать вилочные погрузчики марки Hyundai и назначать дилеров на территории России.

В соответствии с настоящим Сертификатом, фирма «Мир погрузчиков» должна обеспечивать наличие достаточного количества вилочных погрузчиков марки Hyundai и запасных частей к ним на своих складах на территории России, а также выполнять обслуживание техники производства нашей компании силами персонала, обученного работе с вилочными погрузчиками марки Hyundai.

Настоящий Сертификат действителен до 31 декабря 2014 года.



J.C.Jung, Vice-President
Hyundai Heavy Industries Co., Ltd.
Industrial Vehicle Development Dep't

Дж. С. Джанг, Вице-Президент,
компания Hyundai Heavy Industries Co., Ltd.,
Департамент промышленного транспорта